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RIS-nummer: 303396 

 

 

Schriftelijke vragen: Stand van zaken openbare toiletten 

Indiener: Mariëlle Vavier, GroenLinks 

 

 

Datum: 14 augustus 2019 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

In het coalitieakkoord is afgesproken dat er meer openbare toiletten komen:  

 

´We zetten in op meer waterpunten. Ook willen we meer openbaar toegankelijke toiletten, passend in het 

straatbeeld. Deze zijn voor iedereen toegankelijk.” (blz. 20).  

 

Om dit te realiseren wordt er in het coalitieakkoord vanaf 2019 structureel 150.000 euro vrijgemaakt. Toch is er 

momenteel nog niet veel van te merken. Zo blijkt uit een inventarisatie van het AD Den Haag
1
 dat openbare 

toiletten die 24 uur open zijn, zeer schaars te vinden zijn in (regio) Den Haag. Overdag is een aantal (semi-) 

openbare toiletten te vinden in het centrum, maar deze zijn ’s nachts dicht. Datzelfde geldt voor de toiletten in de 

horeca die worden aangeboden via de Hoge Nood App. Bovendien zijn de urinoirs in de buitenruimte alleen 

bruikbaar voor mannen. 

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stellen het raadslid mevrouw Vavier (GroenLinks)  

en de heren Kapteijns (GroenLinks) en Wijsmuller (Haagse Stadspartij) de volgende vragen: 

 

1) Deelt het college het hierboven beschreven beeld, en daarmee de urgentie voor toegankelijke 

(gratis) openbare toiletten die 24 uur per dag beschikbaar zijn? 

 

2) Wat is de stand van zaken m.b.t. de uitvoering van de collegeplannen om meer openbare 

toiletten die ook voor vrouwen toegankelijk zijn te plaatsen in Den Haag? Binnen welke 

termijn kunnen we de eerste openbare 24-uurs toiletten verwachten? Hoeveel toiletten zijn er 

gepland en wat is de planning voor realisatie? Op welke plekken zullen die te vinden zijn? 

 

3) Kan het college garanderen dat alle aankomende openbare toiletten toegankelijk zijn voor 

mensen met een beperking, conform het VN-verdrag inzake de rechten van personen met een 

handicap? Zo nee, waarom niet? 

 

4) Wordt er bij de aankomende openbare toiletten ook rekening gehouden met de (sociale) 

veiligheid, zodat iedereen er gebruik van durft te maken? Zo ja, op welke manier? Zo nee, 

waarom niet?  

 

5) Op welke manier wil het college er voor zorgen dat de toiletten zichtbaar en vindbaar zijn, 

zodat mensen er ook daadwerkelijk gebruik van zullen maken? 

                                                           
1
 https://www.ad.nl/den-haag/haagse-regio-kan-moeilijk-de-openbare-pot-op-toiletten-zijn-maar-

mondjesmaat-te-vinden~a184b496/  

https://www.ad.nl/den-haag/haagse-regio-kan-moeilijk-de-openbare-pot-op-toiletten-zijn-maar-mondjesmaat-te-vinden~a184b496/
https://www.ad.nl/den-haag/haagse-regio-kan-moeilijk-de-openbare-pot-op-toiletten-zijn-maar-mondjesmaat-te-vinden~a184b496/
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Mariëlle Vavier  Arjen Kapteijns  Joris Wijsmuller 

GroenLinks  GroenLinks  Haagse Stadspartij 
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